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Szanownv Panie Prezydencie,

w imieniu mieszkafic6w Wloclawka zwracam siq do Pana z zapytaniem

o zasadnoji zamontowania szlabanu przy Teatrze lmpresaryjnym we Wloctawku. Na chwilq obecnq jak

twierdza mieszkaricy szlaban iest podniesiony i nie jest opu szczanY, natomiast mieszkaf cy obawiajq siq,

2e w najbli2szej przyszloSci wjazd na parking przy teatrze bqdzie zarezerwowany dla u przywilejowanych '

Obawa dotyczy os6b z niepelnosprawnofciami, kt6rzy chcec uczestniczyd w wydarzeniach kulturalnych

organizowanych przez Teatr podwo2eni sa pod samo wejdcie do Teatru. W chwili kiedy szlaban bqdzie

opuszczany mogE pojawi6 siq problemy ze swobodnym przemieszczaniem sig pojazd6w.

Z powazaniem


